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Vragen van de leden Bouwmeester
en Spekman (beiden PvdA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het toepassen
van elektroshocktherapie onder
dwang. (Ingezonden 9 september
2009)

1
Kent u de TV-uitzending1 waarin
melding wordt gemaakt van
toepassing van elektroshocktherapie
(ECT) onder dwang, terwijl deze
toepassing blijvende schade kan
aanrichten?

2
Hoe vaak wordt ECT toegepast en
hoe vaak onder dwang?

3
Bent u bekend met de blijvende
schadelijke gevolgen die deze
toepassing kan aanrichten, en deelt u
de mening dat ECT om die reden niet
onder dwang toegepast mag
worden? Zo ja, wat gaat u doen om
dit te voorkomen? Zo nee, waarom
niet?

1 EénVandaag, 7 september 2009.
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